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ČESKO: Martin Konvička kdysi pronesl skvělý postřeh, že hloupost je povinným rysem současné
mainstreamové propagandy…

Čím hloupější, tím lepší. Ono to totiž umožňuje vyjadřovat loajalitu. Když nadřízená moc prohlásí
něco chytrého a vy to akceptujete, to ještě není žádná zásluha. Ale když okázale vyjadřujete víru v
něco šíleně hloupého, to jste pašák. Demonstrujete, že je na vás spolehnutí. Jste solidní součástka ve
stroji. Kandidát na povýšení.

Jenže ono to má i druhou stranu. Propagandisté si odvyknou dělat takovou propagandu, který by byla
aspoň trochu uvěřitelná. Ty lži jsou hloupější a hloupější.

Třeba Andrej Babiš. Prý nám nějaký sklad, co před lety vybuchl, vyhodili do vzduchu ruští agenti.
Takové tvrzení je samo o sobě nedůvěryhodné, protože příliš dobře zapadá do načasování diskuze o
očkovací vakcíně a zakázce na dostavbu jaderné elektrárny. Ale budiž, i nepravděpodobné náhody se
občas stávají. Jenže ono to nestačí! Premiér k tomu ještě musel připojit, že to provedla stejná dvojice
agentů, jaká se pokusila otrávit Skripala nefungujícím novičokem. Pat a Mat ruské rozvědky.

Andrej Babiš s tím navíc přišel v době, kdy celý svět ví, že případ Skripal byl od samého začátku
vylhaný, a že tam k žádnému pokusu o zabití agenta nikdy nedošlo. To je stejné, jako by si před
televizními kamerami vylil na hlavu nočník plný chcánků. Veřejně se ponižuje, aby ukázal loajalitu.

Znovu cituji Martina Konvičku. „Když “nám zabili Ferdinada”, fakt tam ležel, mrtvej, a vedle Gavrilo
s revolverem. Když vystříleli Gliwice, tak navlékli esesáky do polských uniforem a vysílačku
vystříleli.“

Dokážeme si představit, že by premiér předvedl kamerové záznamy, satelitní záznamy, svědectví
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účastníků, seznam pasažérů letadla, odhalený záznam šifrované komunikace… každý z těch „důkazů“
by mohl být padělaný, ale oni se ani nepokusili! V následujících týdnech se něco možná objeví, ale
pachuť neobraného zpackaného podvodu už zůstane. Asi jako při amerických volbách, kdy falšování
hlasů prováděli přímo pod bezpečnostní kamerou, a neobtěžovali se vymazat záznam.

Vládne nám režim, který neumí už ani zfalšovat špionážní aféru.

Tahle trapná scénka je zároveň Babišovou politickou sebevraždou. Slíbených 300 tisíc vakcín,
které měly dorazit ještě během dubna, nikdy nepřijdou. Západní spojenci se na Babiše okázale
vykašlou. Očkovat se nebude, opatření nebudou fungovat, země se bude dál propadat do chaosu a
vítězství Pirátů a Demobloku bude drtivé. Teď už nejde o to, jestli budou sestavovat vládu, ale o to,
jestli dosáhnou ústavní většiny. To by jim umožnilo například zrušit přímou volbu prezidenta.

Nejde totiž jen o problémy ANO. Ve stejnou dobu páchá sebevraždu KSČM a SPD předvádí okázalý
nezájem stát se silnou stranou.

Nezapomínejme, že Andrej Babiš nemůže čekat klidný odchod ze scény. Do jeho vylíčení jako
hlavního zloducha už bylo nainvestováno příliš mnoho. Do konce života ho čekají popotahování a
soudy, možná přijde o majetek, a nakonec bude rád, že neskončí ve vězení.

Proč se k tomu nechal Andrej Babiš přesvědčit? Drželi mu pistoli u hlavy? Drželi Moniku
v nějakém temném sklepení a hrozili, že jí budou mučit? Obávám se, že je za tím jen zbabělost a
neschopnost čelit nátlaku. Že stačilo pár hodin tvrdšího tlaku a sesypal se. Konec konců, co můžeme
čekat od někoho, kdo své impérium vybudoval jen intrikováním a podplácením, a kdo nikdy v životě
neprošel přímým střetem s aspoň stejně silným soupeřem.

Smáli jsme se zbabělému Nečasovi. Teď máme ještě zbabělejšího Babiše. A obávám, že Babiš je
ještě hrdinou, ve srovnání s premiérem Bartošem.

Někdo může mít pocit, že jsme příliš malá země, že tlak Westinghousu je příliš silný, a že
se s tím nedá nic dělat. Omyl! Maďarsko a Rakousko jsou stejně malé země, a na ně to nefunguje.
Že američtí investoři ovládají i české tajné služby? Babiš měl čtyři roky, aby v nich provedl potřebné
změny. Mohl počítat s jednoznačnou podporou prezidenta. Přesto je velezrádce Koudelka dosud
šéfem BIS. Jenže se vyhýbal čelnímu nárazu. Jak trumpovské!

Babišova politická sebevražda není sebevraždou vojevůdce po prohrané bitvě. Není aktem cti. Je
aktem ubohosti. Poražený se musí před smrtí veřejně ponížit. Jenže Andrej Babiš nebyl poražen.
Ponižuje se bez boje.

V tom je typickým představitelem současné západní civilizace.
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